

TRADEMARK ASSIGNMENT COVER SHEET

Electronic Version v1.1
Stylesheet Version v1.2

ETAS ID: TM823743

SUBMISSION TYPE:	RESUBMISSION
NATURE OF CONVEYANCE:	MERGER
EFFECTIVE DATE:	09/14/2022
RESUBMIT DOCUMENT ID:	900769301

CONVEYING PARTY DATA

Name	Formerly	Execution Date	Entity Type
ARDIAN		09/02/2022	Société Par Actions Simplifiée (Sas): FRANCE

RECEIVING PARTY DATA

Name:	ARDIAN HOLDING
Street Address:	20 place Vendôme
City:	PARIS
State/Country:	FRANCE
Postal Code:	F-75001
Entity Type:	Société Par Actions Simplifiée (Sas): FRANCE

PROPERTY NUMBERS Total: 1

Property Type	Number	Word Mark
Serial Number:	97224988	HY24 FIVET HYDROGEN ARDIAN

CORRESPONDENCE DATA

Fax Number: 3172317433
Correspondence will be sent to the e-mail address first; if that is unsuccessful, it will be sent using a fax number, if provided; if that is unsuccessful, it will be sent via US Mail.

Phone: 3172361313
Email: bssmith@btlaw.com
Correspondent Name: Brittany S. Smith
Address Line 1: 11 South Meridian Street
Address Line 4: Indianapolis, INDIANA 46204

ATTORNEY DOCKET NUMBER:	90473-325881
NAME OF SUBMITTER:	Brittany S. Smith
SIGNATURE:	/bssmith/
DATE SIGNED:	07/12/2023

Total Attachments: 3

source=Document - FR#page1.tif
source=Document - EN#page1.tif

BODACC

BULLETIN OFFICIEL DES
ANNONCES CIVILES ET COMMERCIALES
ANNEXE AU JOURNAL OFFICIEL DE LA RÉPUBLIQUE FRANÇAISE



**PREMIER
MINISTRE**

Direction de l'information
légale et administrative

*Liberté
Égalité
Fraternité*

DIRECTION DE L'INFORMATION LÉGALE ET ADMINISTRATIVE

26, rue Desaix, 75727 PARIS CEDEX 15

www.dila.premier-ministre.gouv.fr

www.bodacc.fr

BODACC « A »

Annonce n° 1435

75 – PARIS

GREFFE DU TRIBUNAL DE COMMERCE DE PARIS

Ventes et cessions

752 778 159 RCS Paris.

ARDIAN HOLDING.

Forme : Société par actions simplifiée.

Capital : 82607433.00 EUR.

Adresse : 20, place Vendôme, 75001 Paris.

Précédent propriétaire : 403.081 714 RCS Paris. **ARDIAN.**

Oppositions : Article L.236-14 du code de commerce.

Commentaires : Avis au Bodacc relatif au projet commun de fusion nationale. Société absorbante : ARDIAN HOLDING Forme : Société par actions simplifiée Adresse du siège : 20 place Vendôme 75001 Paris Capital : 82607433.00 EUR Numéro unique d'identification : 752778159 Lieu d'immatriculation : Paris. Société absorbée : ARDIAN Forme : Société par actions simplifiée Adresse du siège : 20 place Vendôme 75001 Paris Capital : 184086.00 EUR Numéro unique d'identification : 403081714 Lieu d'immatriculation : Paris. Evaluation de l'actif et du passif dont la transmission à la société absorbante est prévue : actif de 104867661.00 EUR - passif de 2240071.00 EUR. Rapport d'échange des droits sociaux : 708,38605 actions ARDIAN Holding pour 1 action ARDIAN, arrondi à 708,5 actions ARDIAN Holding pour 1 action ARDIAN, étant précisé que le nombre d'actions nouvelles attribuées à chaque associé d'ARDIAN sera arrondi au nombre entier d'actions immédiatement inférieur, de convention expresse, sans rompu. . Montant de la prime de fusion / scission : 143233.00 EUR. Date du projet commun de fusion : 02.09.2022. Date et lieu du dépôt du projet au RCS au titre de chaque société participante : Pour la société ARDIAN HOLDING : 14.09.2022 (au greffe du tribunal de commerce de Paris). Pour la société ARDIAN : 14.09.2022 (au greffe du tribunal de commerce de Paris)..

Fifty-sixth year. - No. 181

A Saturday, September 17 and Sunday,
September 18, 2022

BOBULLEDTIN OFAFICIECL

DESC

CIVIL AND COMMERCIAL ANNOUNCEMENTS

ANNEXED TO THE OFFICIAL JOURNAL OF THE FRENCH
REPUBLIC**PREMIER
MINISTRE**Direction de l'information
légale et administrativeLiberté
Égalité
FraternitéDIRECTION DE L'INFORMATION LÉGALE ET ADMINISTRATIVE
26, rue Desaix, 75727 PARIS CEDEX 15, Francewww.dila.premier-ministre.gouv.fr
www.bodacc.fr**BODACC "A**

Listing no. 1435

75 - PARIS**PARIS COMMERCIAL COURT REGISTRY**

Sales and disposals

752 778 159 RCS Paris.

ARDIAN HOLDING.

Form: Simplified joint-stock company.

Capital : 82607433.00 EUR.

Address: 20, place Vendôme, 75001 Paris.

Previous owner: 403 081 714 RCS Paris. **ARDIAN.**

Oppositions : Article L.236-14 of the French Commercial Code.

Comments: Bodacc notice of joint national merger project. Absorbing company : ARDIAN HOLDING Form: Société par actions simplifiée Registered office: 20 place Vendôme 75001 Paris Capital: EUR 82607433.00 Unique identification number: 752778159 Place of registration: Paris. Absorbed company: ARDIAN Form: Simplified joint-stock company Registered office: 20 place Vendôme 75001 Paris Capital: EUR 184086.00 Unique identification number: 403081714 Registered office: Paris. Valuation of assets and liabilities to be transferred to the acquiring company: assets EUR 104867661.00 - liabilities EUR 2240071.00. Share exchange ratio: 708.38605 ARDIAN Holding shares for 1 ARDIAN share, rounded down to 708.5 ARDIAN Holding shares for 1 ARDIAN share, it being specified that the number of new shares allocated to each ARDIAN shareholder will be rounded down to the nearest whole number of shares, by express agreement, without fractions. . Amount of merger / demerger premium: EUR 143233.00. Date of joint merger project: 02.09.2022. Date and place of filing of the project with the RCS for each participating company: For ARDIAN HOLDING: 14.09.2022 (at the Paris Commercial Court Registry). For ARDIAN: 14.09.2022 (at the clerk's office of the Paris Commercial Court).

TRADEMARK**REEL: 008130 FRAME: 0390**

Director of Legal and Administrative Information: Anne DUCLOS-GRISIER